
 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse 2024 för 
förening Åstorp 
Föreningen  

Styrelsen  har under 2024 haft 10 protokollförda möten under året. 

         Övriga uppdrag  
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När vi gick in i 2024 hade föreningen 350 yrkesverksamma medlemmar och 75 
pensionärsmedlemmar, totalt 414 medlemmar. Vid 2024 slut hade föreningen 332 
yrkesverksamma medlemmar och 75 pensionärsmedlemmar. Medlemstappet bland 
de yrkesverksamma förklaras av att våra skolledare lämnade för det nybildade 
Sveriges Skolledare. 

Föreningen har  44 förtroendevalda varav majoriteten av dessa är arbetsplats- och 
skyddsombud. 

I föreningen har inga skolformsföreningar funnits under året, då årsmötet tog beslut 
om detta. 

● Hans Gustafsson ordförande och ombudsansvarig 
● Sanela Mesic ordförande , huvudskyddsombud skola, kursansvarig  
● Therese Wredström kassör 
● Cecilia Sonesson sekreterare, kursansvarig 
● Jan-Olof Carlson  
● Kerstin Lindecrantz-Noreson studieorganisatör 
● Veronica Amiri  huvudskyddsombud förskola, kursansvarig  
● Anette Andersson ombudsansvarig  
● Malin Svensdotter, studieorganisatör.   

 

● Ebrahim Ragaby revisor 
● Jessica Sjöström revisorssuppleant 
● Isabella Dzanko sammankallande valberedning 
● Malin Midander, Jessica Wikström, Sigmund Elander valberedning 
● Ingrid Andersson och Bodil Nilsson pensionärsansvariga 

 



Föreningens verksamhet 2024  

 

I början av året träffade våra bägge ordförande Socialdemokraternas partisekreterare 
Tobias Baudin ihop med kommunpolitiker från Socialdemokraterna. Han kom till Åstorp 
för att bland annat samtala om och bilda sig en uppfattning om skolans villkor och 
förutsättningar i en mindre kommun. 

Personliga möten med styrande och oppositionella kommunpolitiker har skett under 
året för att diskutera skolans situation och förutsättningar.  

Föreningen har tagit del av kommunens budgetarbete och bland annat har vi löpande 
skickat skrivelser till kommunfullmäktige och uttryckt våra fackliga synpunkter.  

Ett arbete påbörjades under hösten gällande att ta fram en mall kring tjänsteplanering 
för att synliggöra alla olika arbetsuppgifter som ska ingå i uppdraget. Detta arbete ska 
leda till en bättre arbetsbelastning för våra medlemmar och riktar sig till lärare i 
grundskola och fritidshemmen. 

Även ett arbete har påbörjats för att tydliggöra och se över planeringstid och 
arbetsbelastning för lärare i förskolan. 

Styrelsen har under december deltagit i “Beslut blir verklighet- framtiden är i våra 
händer” i Helsingborg då vår förbundsordförande Anna Olskog var en av kursledarna. 
En frågeställning var: Hur vi kan arbeta vidare med olika frågor för att bli starkare 
tillsammans i förbundet. 

Föreningen har varit representerad i FÖSAM och CESAM  där olika frågor lyfts, 
förhandlats och  samverkats.  

Huvudskyddsombudet, grundskolan,  har varit aktiv i processen kring byggandet av 
Bjärshögsskolan på olika sätt under hela året. 

Föreningens styrelse har varit representerad och deltagit i rekrytering av ny HR-chef 
under våren. 

  Medlemmar  
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Föreningen genomförde årsmöte för 2024 den 21/3 klockan 18:30 på Hotell 
Erikslund i Varalöv.  

Medlemmar har genomfört möte med val av ombud och meddelat skriftligen 
utgången av dessa val till styrelsen 

Regelbundna medlemsbrev har skickats ut till medlemmarna med aktuell information 
gällande såväl lokalt som centralt innehåll. 

Arbetsplatsbesök har genomförts löpande under året framförallt på våra förskolor. 

Föreningens Instagram har varit aktivt  och löpande inlägg med aktuellt och 
uppdaterat innehåll samt en julkalender på föreningens Instagram med utlottning 
under december. 



Ombud  

 

Rekrytera fler medlemmar 
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Under året har vi bjudit in till medlemsaktivitet “Sommarträff” i föreningens lokal på 
Biblioteket då medlemmar kunde träffa och prata med styrelsen och även erhålla en 
sommargåva. 

Föreningen har även bjudit in medlemmarna till en kvällsaktivitet under november 
med mat och underhållning av standupkomikern Martin Svensson som tog upp 
aktuella frågor från skolans värld.   

Arbetsplatsombud och skyddsombud har deltagit i ombudsutbildningar steg 1-3, 5 
och 7 som är digitala.  Del 4 och 6 är fysiska och dessa delar genomfördes för första 
gången i vår egen regi och då i Varalöv på Hotell Erikslund.  

Styrelsen har genomfört ombudsträffar samt gjort olika utskick till ombuden och 
uppmuntrat dem till att samla och kalla medlemmarna till fackliga träffar på 
arbetsplatsen. 

Förtroendevalda har bjudits in till middag i juni och  i december som tack för utfört 
arbete i sina viktiga uppdrag. Här gavs tillfälle och möjlighet att ses och utbyta 
erfarenheter under trevliga former. 

Styrelsen har försökt att synas och även uppmanat ombuden att fånga upp nya 
potentiella medlemmar ute på arbetsplatserna. Styrelsen tillhandahåller "goodiebag" 
med information och profilmaterial. 

Vi har sett till att det finns ombud ute på de olika arbetsplatserna. Väldigt få 
arbetsplatser saknar ombud idag. 

Vi har erbjudit utbildning till ombuden så de har rätt förutsättningar att lyckas i 
uppdraget.  

Sveriges lärare var representerade vid introduktionsdagarna för nyanställda i 
kommunen. 

Arbetsplatsbesök -  genomfördes på många förskolor under året, dock kunde vi 
genomfört fler på våra skolor.  

Verksamheten inom distrikten 

Föreningen har varit representerad och deltagit vid flera distriktsråd under året och 
fokus har bland annat varit på hur vi organiserar och upprättar ett gott samarbete 
mellan våra olika föreningar. Ett samarbete har påbörjats för att kunna utföra 
ombudsutbildningarna regelbundet. 

 



 Övrig verksamhet 

Ekonomisk uppföljning 

 

  Åstorp      6 mars 2025                                     

 

Hans Gustafsson, ordförande  __________________________________ 

Sanela Mesic , ordförande     __________________________________ 

Therese Wredström, kassör    __________________________________ 

Kerstin Lindecrantz-Noreson   _________________________________ 

Anette Andersson              __________________________________ 

Jan-Olof Carlson    __________________________________ 

Malin Svensdotter   __________________________________ 

Veronica Amiri    __________________________________ 

Cecilia Sonesson, sekreterare  __________________________________ 

 

 

 

 Verksamhetsberättelse 2024 för förening Åstorp 4 [4] 

 

Föreningen deltog med representanter vid avtackningen av vår förvaltningschef 
Annika Hoppe under våren. 

Pensionärsansvariga har anordnat 2 aktiviteter under året, vilka har varit mycket 
uppskattade av medlemmarna och haft god uppslutning. 

Budgetutrymme för 2024 uppgick till 158 200 kr. Utfallet för 2024 uppgick till 135 510 
kr enligt årsrapporten från Aspia. 

Vi kan se och konstatera  att föreningen trots flera kostsamma satsningar mot 
medlemmarna och genomförda utbildningsinsatser under året inte har använt hela 
sitt budgetutrymme för 2024.  Vi ser det som positivt att vi inte behövt äska ytterligare 
medel utan lyckats att hålla ekonomin på en bra nivå under året.  
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